
Korsvejens Skole  

Vi lærer til livet  

   

Referat           
                                               Korsvejens Skole  

Vedrørende:  Skolebestyrelsesmøde  

Dato:  07.04.25 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet  
 

Deltagere:  

  

 

Martin Lønborg, Karen Lund Johansen, Luise Nissen, Anders Bækholm, Stig Frejo 

Hansen, Rikke Søndergaard Hansen, Thomas Diechmann, Hanne Larsen og Martin 

Elsøe Holst.  

Afbud:   

  

Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist Christensen, Ali Qais, Patricia Ziv 

Christensen, Steffen Brodersen S. Martiena og Isabella Nyborg.  

Gæster til pkt. 3:  Line Jensen, lærer og DSA-koordinator, Ditte Pihl, lærer og læsevejleder, Andreas  

Pedersen, lærer samt matematik- og talentvejleder, Sebastian Kringelbach, pædagog 

og SFO-koordinator samt Dorte Pedersen, daglig SFO-leder.    
  

  

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt.  

  

Pkt. 2 Godkendelse af referat 
Godkendt.  

  

Pkt. 3 Kvalitetsprogrammet på Korsvejens Skole 

Oplæg vedr. forslag til 1.0 i skoleåret 25/26.  

Fokusemner for efterfølgende debat:  

• Fokus på 2-lærerordning under hvilken ramme?  

• Samarbejde mellem lærere og pædagoger?  

Debat i skolebestyrelse om oplægget.  

Bestyrelsen vil gerne sikre sig, at forældre løbende bliver orienteret, og at de nye tiltag løbende bliver 

evalueret.  

Det er desuden vigtigt, at der findes gode løsninger til samarbejdet mellem lærere og pædagoger.  

  

Pkt. 4 Godkendelse af grundtimeplan 
Bilag vedlagt.  

Grundtimeplanen er godkendt.  

De to ekstra timer på 1. årgang kan bruges til trivsel og dannelse, der understøtter læring.   

  



Pkt. 5 Høring af Strategi for fritidsliv i SFO og klub 

Bilag vedlagt.  

Der udarbejdes et høringssvar på baggrund af debat på mødet.  

  

Pkt. 6 Nyt fra  
• Skolen – vi har fået ansat trivselspædagog fra 1. maj. Hun hedder Camilla.  

Vi deltaget i den årlige skoleudviklingssamtale med skolechefen og 2 konsulenter. En god oplevelse, 

hvor samtalen var fremadrettet og med fokus på det, der virker.   

Skolen har i morgen møde med analyseinstitut BDO.  

Vi har begyndt fagfordelingen for kommende skoleår.  

  

• Formanden – Rengøring: Der bliver udarbejdet et skriv fra bestyrelsen vedr. bekymring omkring 

rengøring. Der er også kontakt til andre skolebestyrelser.  

• Elevrådet – Elevrådet har evalueret samling på mellemtrinnet og anderledes uge. Elevrådet skal 

holde grundlovsfest, hvor de blandt andet skal besøge byrådet. Ida har valgt at træde tilbage som 

næstformand og i stedet er Jonatan blevet valgt.  

• Medarbejderne – Der kommer en ny studerende på SFO, der skal være her i 6 måneder Der arbejdes 

frem mod MGP. God stemning i personalegruppen.  

• Porten – 6P har været på den spændende tur til Femern. Fantastisk oplevelse.  

 

Pkt. 7 Revidering af principper IT Kommunikation samt Skolens værdisæt  
 

Skolen ønsker, at det bliver tydeligere at SFO er mobil/smarture-frit i lighed med skoletiden.  

Bilag vedlagt.   

Principperne revideres, så de er opdateret omkring regler for smart-ure både i skole og på SFO.  

  

Pkt. 8 Eventuelt  
Intet.  

  

Punkt til næste møde  
• Trivselskommissionens anbefalinger (maj-møde) 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar  

• Forslag om ændring af klassetrin i forhold til afholdelse af lejrskole  
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